
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR FILIP BLAŽEK A ADRIANA MAŠKOVÁ  

 

Filip Blažek 

Divadelní, filmový a televizní herec i dabér. Před kameru se poprvé postavil už v první polovině 

osmdesátých let. V roce 1992 absolvoval pražskou konzervatoř. Upozornil na sebe rolí 

dobrosrdečného Matěje, který vyhnal Závist v pohádce Nesmrtelná teta. Působil v Divadle ABC, 

v Národním divadle, spolku Kašpar či v Divadle na Vinohradech. Aktuálně hraje v několika 

inscenacích divadla Studio DVA. V seriálu ČT Případy 1. oddělení byl vyšetřovatelem Martinem 

Pražákem.  

 

Adriana Mašková 

Mistryně republiky ve standardních i latinskoamerických tancích. Ve StarDance si s hercem Janem 

Cinou v roce 2021 vytančila titul král a královna tanečního parketu. V roce 2019 byl jejím tanečním 

partnerem herec a divadelní režisér Miroslav Hanuš. S cukrářem Josefem Maršálkem loni obsadila 

pátou pozici.  

 

 

 

 

 



ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Filip Blažek: Úplně spontánně: „Ahoj.“ Pak jsem se zasekl a řekl: „Dobrý den.“ Tohle tedy byla 

moje první slova pro Adrianu. Kolem seznámení tanečních párů je takový nepřehlédnutelný opar 

očekávání, všichni jsou natěšení, takže jsem pořádně ani nevnímal, co přesně jsme si v ten 

okamžik pověděli.  

Adriana Mašková: Co prvního jsme si řekli, to nevím, asi se jeden druhému představil. Já jsem 

měla velkou radost, že to je pro tento ročník soutěže právě Filip, takže jsem ani moc nevnímala, co 

říkám.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

F. B.: Spokojený divák v divadle. A můj pes, samozřejmě.  

A. M.: Radost mám z pozitivních lidí, kteří jsou dobře naladění, mají rádi to, co dělají, a předávají 

hezkou energii.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

F. B.: Ten, který zvládnu. Vůbec netuším, co mě čeká. Samozřejmě mám ponětí, že existují nějaké 

druhy tance, ale který mi opravdu udělá radost, to nevím. Odhaduji, že pravděpodobně tedy ten, 

který buď bude nejméně problematický, nebo ten, který se povede, který Adrianě nezkazím.  

A. M.: Primárně radostnou emoci v sobě má třeba jive nebo cha-cha. Tak snad se nám ji tam 

podaří najít. Jinak ale věřím, že nám radost přinesou i tance, které mají tu hlavní emoci trochu 

jinou. 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR MARTA DANCINGEROVÁ A MARTIN PRÁGR 

 

Marta Dancingerová 

Divadelní a televizní herečka, absolventa DAMU. Upozornila na sebe rolí matky jednoho 

z vyměněných chlapců v seriálu České televize Kukačky. Objevuje se v představeních Činoherního 

klubu, Hudebního divadla Karlín, Divadla Palace a Švandova divadla. Vedle herectví se věnuje také 

psaní. Debutovala titulem Nesmělí a je autorkou dětské knihy Nikolas a tajemství Snozemě.  

 

Martin Prágr 

Tanečník, choreograf a lektor, vítěz mistrovství republiky, začal s tancem v sedmi letech. V seriálu 

České televize Dobré ráno, Brno! si zahrál v 6. epizodě. Soutěže StarDance se zúčastnil už třikrát 

a jeho tanečními partnerkami byly biatlonistka Gabriela Soukalová, herečka Simona Babčáková a ve 

dvanáctém ročníku tančil s modelkou a moderátorkou Ivou Kubelkovou a skončili čtvrtí.  

 

 

 

 

 

 

 



 

ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Marta Dancingerová: Pozdravili jsme se a hned jsem Martinovi spontánně řekla: „Myslela jsem, 

že tebe nedostanu.“ A on se zarazil a řekl: „Počkej, myslela, anebo nechtěla?“ Byla jsem moc ráda, 

že jsem do páru dostala právě Martina.  

Martin Prágr: Víc než slova byl u našeho seznámení hlavně smích a velké objetí. A určitě jsme si 

pak s Martou řekli, že si třináctou StarDance spolu určitě užijeme. Byla usměvavá a já měl radost, 

že budu letos tančit právě s ní.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

M. D.: Jistotou na radost je nějaká dobrá vypalovačka, dobrá písnička. Hudba má vliv na moji 

náladu. A radost mi osvědčeně udělá taky nákup něčeho hezkého na sebe. Přiznávám, jsem trochu 

shopaholička.  

M. P.: Setkání s babičkou, to mi vždycky udělá radost. Samozřejmě také čas, který můžu strávit 

s přítelkyní, rodinou, kamarády. To jsou ty nejvzácnější momenty, které můžu v životě mít. 

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

M. D.: Freestyle. Na něj se těším úplně nejvíc, ale radostné snad budou s Martinem všechny.  

M. P.: S Martou bude velká sranda. Doufám, že ji nadchne třeba nějaká zábavná cha-cha nebo 

něco v sambě. Mám rád tyhle tance, do kterých se vždy snažím vnést zábavu. Možná ale naším 

nejradostnějším bude nakonec nějaký standardní tanec. Nechte se překvapit.  

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR PATRIK HARTL A TEREZA PRUCKOVÁ 

 

Patrik Hartl  

Divadelní a filmový režisér, scenárista, autor knižních bestsellerů Malý pražský erotikon, Okamžiky 

štěstí, Nejlepší víkend nebo 15 roků lásky. Jeho zatím poslední vydanou knihou jsou Gazely. Je 

kmenovým dramatikem divadla Studio DVA, pro které napsal a režíroval například komedie Líbánky 

na Jadranu, Vysavač či Lovci bobrů. Podle své literární prvotiny Prvok, Šampón, Tečka a Karel také 

natočil celovečerní film, který se stal v roce 2021 nejnavštěvovanějším snímkem v českých kinech.  

 

Tereza Prucková 

Tanečnice, lektorka a choreografka. Tančí od sedmi let a je několikanásobnou finalistkou 

mistrovství České republiky. Po ukončení soutěžní kariéry se zaměřila na trenérství a porotcování 

sportovního tance, výuce pro veřejnost a choreografii, čemuž se věnuje dodnes. Tančila i na 

divadelních prknech, například v muzikálech Aida, Mamma Mia!, Lucie, větší než malé množství 

lásky, Rocky nebo v představení Tango, ó tango. Ve StarDance se objeví již po páté – v prvním 

ročníku tančila po boku herce Jana Čenského, v pátém se protančila do finále s hokejistou 

Martinem Procházkou. Taneční pár tvořila také se zpěvákem Radkem Bangou a hercem Zdeňkem 

Godlou. 

 

 

 



ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Patrik Hartl: Tereza se mě zeptala, co dělá moje nedávno operované koleno, a já jsem jí řekl: 

„Dobrý, jsem na dobré cestě, všechno ti řeknu.“ Byl jsem šťastný a spokojený! 

Tereza Prucková: Že nás oba těší. Patrik mi přinesl čokoládové pralinky a nezapomněl 

s humorem sobě vlastním říct, že vybral hlavně ty, které má rád on, a že se na ně moc těší. Tak si 

je sníme společně.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

P. H.: Opravdu velkou radost mi dělají moje děti, moje žena, ale úplně největší radost si vždycky 

udělám sám, protože to nikdo neumí tak dobře jako já. Třeba když mě napadne něco pracovního, 

to pak přichází spousta radosti. Jinak samozřejmě když je někdo vtipný, to je taky vždycky radost.  

T. P.: Můj muž a moje děti, i když ty mi občas udělají i starost, to je pravda. Zaručeně tedy hořká 

čokoláda, pedikúra, moře a hory. A taky, když udělám radost někomu já. 

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

P. H.: Těším se na všechny rychlé. A vlastně i na ty pomalé. Nejradostnějším tancem bude ten, 

u kterého nebudu mít strach, jestli nedělám něco špatně. Byl bych rád, kdyby se mi tak povedl 

zatančit aspoň jeden. 

T. P.: Patrikovi šel waltz, když jsme si ho hned po seznámení zkoušeli. Myslím si ale, že je to 

veselý nezmar, tak mu půjdou určitě i ty svižnější tance jako quickstep, možná i jive, cha-cha. Ty 

se mu budou líbit.  

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR OSKAR HES A KATEŘINA BARTUNĚK HRSTKOVÁ  

 

Oskar Hes 

Divadelní, televizní i filmový herec. Známý je z minisérie Rédl, televizního snímku Dukla 61 

a nejnověji také z filmu Bratři. Za svůj výkon v jedné z hlavních rolí v tomto životopisném dramatu 

byl letos nominován na Českého lva. Diváci ho mohou vidět také v Hudebním divadle Karlín, 

Švandově divadle nebo v divadle NoD. Věnoval se folklornímu tanci, hip hopu a na konzervatoři 

vystudoval muzikálové herectví. Jako malý si zahrál v dětských rolích v inscenacích Carmen, Polská 

krev a Golem.  

 

Kateřina Bartuněk Hrstková 

Tanečnice a trenérka, je mistryní republiky v showdance latin a ve figurálním valčíku. Je třetí na 

světě v showdance latin z roku 2016. Vedle showdance se specializuje i na latinskoamerické 

a standardní tance, na american smooth, street dance, karibské tance a contemporary. V minulém 

ročníku soutěže byl jejím tanečním partnerem kajakář Vavřinec Hradilek a ve finále obsadili třetí 

příčku. Letos se soutěže zúčastní i její manžel, tanečník Lukáš Bartuněk.  

 

 

 



 

ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Oskar Hes: Byl jsem hodně nervózní, vlastně ani nevím kvůli čemu. Když jsem pak za Kateřinou 

vycházel zpoza zástěny, měl jsem před sebou úplnou tmu. Byl jsem napjatý a cítil jsem se jako na 

maturitní zkoušce. První slova si opravdu nepamatuji, byl jsem v příjemném šoku.  

Kateřina Bartuněk Hrstková: První, co mi Oskar řekl, bylo, že je hodně nervózní. A pak jsme se 

hned začali bavit o filmu Bratři a o tom, jaké má zkušenosti s tancem, protože v tomto filmu 

i tančil. Ptala jsem se ho také na soubor Valášek, abych zjistila, co tam v dětství tancovali. A hned 

jsme si spolu zkusili hustle. Tento tanec v Česku ještě úplně neprorazil, ale já ho miluju. Je prostě 

boží.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

O. H.: Moje přítelkyně. Stačí, když se jenom vidíme. To je nejvíc. 

K. B. H.: Když jsou lidi okolo mě šťastní a věci okolo se dějí tak, že z toho všichni mají radost. 

A taky když můžu chodit bosá v trávě.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

O. H.: Věřím, že cha-cha. Už jsem měl možnost ji jednou tančit. Je to veselý, skočný, energický 

tanec a dovolím si říct, že by nám to společně s Kateřinou mohlo jít.  

K. B. H.: Bavili jsme se, že bychom si mohli střihnout hip hop. Ten mě fakt baví, taky jsem ho 

několik let tancovala. To bude legrace.  

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR JIŘÍ JEŽEK A LENKA NORA NÁVORKOVÁ 

 

Jiří Ježek  

Nejúspěšnější cyklista paralympijské historie, z her má doma celkem jedenáct medailí, z toho šest 

zlatých. Šestkrát se také stal mistrem světa. Jako jediný handicapovaný cyklista byl oficiálně 

pozván na časovku Tour de France. Profesionální kariéru ukončil v roce 2017, je členem Českého 

klubu fair play. Vydal autobiografickou knihu Frajer. Podporuje charitativní projekty a přispívá 

k rozvoji sportu.  

 

Lenka Nora Návorková 

Čtyřnásobná mistryně ČR v latinskoamerických tancích v mládežnické kategorii se v soutěži 

StarDance objeví už počtvrté. V roce 2018 se s hercem Jiřím Dvořákem stali vítězi devátého 

ročníku. Jedenáctou řadou protančila se zpěvákem Miraiem Navrátilem. Loni vytvořila v soutěži pár 

s hercem Markem Adamczykem, obsadili šesté místo. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Jiří Ježek: První slova byla o tom, že se těšíme a máme oba radost. Bál jsem se, aby neřekla: 

„Ježíš, toho nechci,“ ale naštěstí to při našem seznámení nezaznělo. Z Lenky mám opravdu 

obrovskou radost. Doufám, že si cestu soutěží společně užijeme a StarDance projdeme i s legrací. 

Lenka Nora Návorková: První bylo asi citoslovce „jé“ nebo něco takového. Každopádně jsem 

měla velkou radost! Nevím, jestli jsem to dala Jirkovi dostatečně najevo, ale snad jsem mu to 

i řekla.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

J. J.: Když je dobrá atmosféra a legrace. Taky když člověku jde to, co dělá, což v mém případě ve 

spojení se StarDance bude asi ze začátku problém. Ale věřím, že budeme mít pořád pozitivní 

energii, ta mi dělá radost celý život. 

L. N. N.: Určitě hezká písnička. Když mám špatnou náladu a potřebuji se jí zbavit, tak zaručeně 

pomáhá hudba. Radost mi dělá i hezké počasí a lidé okolo mě. Vlastně spousta věcí mi udělá radost 

– i třeba čokoláda, dobré jídlo…  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

J. J.: Moc se těším na waltz, ten tanec je vizuálně nádherný. Miluju ho. Líbí se mi i tango, tak 

doufám, že se ho v soutěži dočkám.  

L. N. N.: Nevím, co baví Jirku, takže je těžké mluvit za oba. Věřím, že bude mít radost i z tance, 

který bude dramatičtější a nebude třeba tak veselý, ale přinese i jiné emoce. Pak budeme mít 

radost z toho, že nám to jde a něco jsme se naučili. 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR JANA PAULOVÁ A ROBIN ONDRÁČEK  

 

Jana Paulová 

Činoherní i muzikálová herečka, absolventka DAMU. S Josefem Dvořákem účinkovala v legendární 

inscenaci S Pydlou v zádech. Zazářila v muzikálu Pěna dní či Někdo to rád horké. Více než pět set 

repríz má v Divadle Kalich komedie Bez předsudků, ve které je jejím jevištním partnerem Pavel 

Zedníček. V televizních či filmových rolích si ji diváci oblíbili například v seriálech Nemocnice        

na kraji města, Rozpaky kuchaře Svatopluka, Cirkus Humberto, v pohádce Dalskabáty, hříšná ves 

aneb Zapomenutý čert, povídkovém snímku Malostranské humoresky nebo Dobrodružství pod 

postelí. Je autorkou knihy Jak běžet do kopce.  

 

Robin Ondráček 

Tanečník, lektor, choreograf. V letech 2021 a 2023 obsadil čtvrtou pozici na mistrovství světa 

v deseti tancích profesionálů. Soutěže StarDance se zúčastnil už dvakrát. V deváté řadě tvořil na 

parketu pár se zpěvačkou Monikou Bagárovou a v jedenácté s herečkou Marikou Šoposkou.  

 

 

 

 



 

 

ROZHOVOR 

 

Co prvního jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Jana Paulová: Myslím, že jsem se Robina zeptala, jestli není moc zklamaný. A dál vlastně nevím, 

protože jsem byla v takovém překvapení, s kým budu trávit půl roku života, že vlastně vše, co 

jsme si řekli, jsem hned zapomněla. Zůstaly jen pocity z toho seznámení a už jsem v něm hledala, 

jak mě bude coby člověk bavit! 

Robin Ondráček: Jana mě vylekala, když přišla. Řekla, abych se lekl dřív, než zjistím, koho mám. 

Jinak si moc nepamatuju, protože to jsou vždy takové vypjaté momenty. Člověk snaží rychle na 

něco reagovat. Asi jsme si řekli, že se na StarDance těšíme.   

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

J. P.: Těch věcí je moc, protože radost, musím to zaklepat a děkuji za to tam nahoru, to je takový 

základní pocit mého života. Vždycky mi udělá radost naše dvou a půl letá vnučka, protože to je 

něco neuvěřitelného, jaké je to roztomilé stvoření. Pokaždé mi udělají radost diváci v hledišti, když 

se dvě hodiny chechtají a vidím třeba pána, který přijde naštvaný, že ho manželka vytáhla do 

divadla a on pak na konci mlátí smíchy hlavou o sedadlo. Dělá mi i radost, když jdu jen tak lesem a 

svítí sluníčko.  

R. O.: Já sám sobě. Myslím si, že radost si člověk tvoří vždycky sám.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

J. P.: Samozřejmě se uchyluji k tancům, které jsem už někdy tančila, a to byl valčík a možná, že 

trošičku waltz. Jinak ani nevím, jak některé ty ostatní tance vypadají. Je možné, že jsem některý 

už i tančila, ale to mi úplně vymizelo z hlavy.  

R. O.: Doufám, že radostné budou s Janou všechny.   

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR MARTINA PTÁČKOVÁ A DOMINIK VODIČKA  

 

Martina Ptáčková 

Osminásobná mistryně světa v bojových sportech, ke kterým ji přivedla osobní zkušenost se 

šikanou na základní škole. Je první Evropankou oceněnou černým pásem v bojové disciplíně hand 

to hand combat a také reprezentační trenérkou a vedoucí představitelkou tohoto sportu v ČR. 

S bratrem vedou výcviky pro vojáky NATO a další ozbrojené složky, společně založili a řídí 

charitativní projekt zaměřený proti šikaně a nazvali ho Šikana do klece. Je také členkou poradního 

týmu mladých prezidenta republiky Petra Pavla.  

Dominik Vodička 

Tanečník, choreograf a trenér. Několikanásobný medailista z mistrovství republiky 

v latinskoamerických a standardních tancích. Držitel ceny Thálie v kategorii tance a pohybového 

divadla. V roce 2019 StarDance vyhrál s taneční partnerkou Veronikou Khek Kubařovou. V roce 

2021 tančil se zpěvačkou Terezou Černochovou. Podruhé v soutěži zvítězil s herečkou Darijou 

Pavlovičovou v roce 2023, a je tak úřadujícím králem tanečního parketu.  

 

 

 

 

 



ROZHOVOR 

  

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Martina Ptáčková: Pozdravili jsme se a hned se začali bavit o tom, jestli jsem někdy tancovala 

a jakou mám do StarDance motivaci. Měl radost, že v letošním ročníku bude tančit se sportovkyní, 

ale varovala jsem ho, že jsem prostě kopyto a bude to se mnou mít ve zkušebně i na parketu 

těžké. On si to nemyslí, ale až mě pozná, uvidí, že jsem měla pravdu. Také jsme si povídali 

o sladkostech. Máme je oba rádi, a tak jsme si slíbili, že na trénincích budeme mlsat společně.  

Dominik Vodička: První, co jsem Martině řekl, bylo, že jsem moc rád, že ji mám, protože pro mě 

bude velkou výzvou trénovat a tančit se špičkovou sportovkyní. Po dvou vítězstvích s fantastickými 

herečkami si tentokrát vyzkouším cestu soutěží s tanečnicí z jiného oboru. Těším se.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

M. P.: Radost mám z výzev, kterých se nejprve bojím, a pak dřu, makám a překonám sebe samu. 

Takže teď asi StarDance. Slibuji, že se budu snažit a v říjnu se postavím na parket a zatancuji 

nejlépe, jak budu umět.  

D. V.: Největší radost mám, když přijdu domů a vidím úsměv našeho malého syna. To je moje 

nejaktuálnější radost, protože ty jeho úsměvy jsou už konkrétnější a konkrétnější a už z nich 

dokážu vyčíst, co prožívá, co si myslí. Jsou to pro mě aktuálně ty nejkrásnější momenty.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

M. P.: Nejradostnější tanec pro mě bude ten, jehož choreografii si dokážu zapamatovat 

a zatancovat. Zatím nemám žádného favorita. Nikdy jsem netancovala, ve StarDance mě čeká 

premiéra.  

D. V.: Doufám, že hned ten úvodní. Snad z prvního večera nebudeme moc ustrašení, snad nám 

nervozita nesváže nohy. Chtěl bych, aby nás tancování od začátku bavilo a do soutěže jsme 

vstoupili uvolnění a s přesvědčením, že máme natrénováno a že všechno dobře dopadne.  

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR ONDŘEJ RUML A ANDREA TŘEŠTIKOVÁ 

 

Ondřej Ruml 

Zpěvák, hudebník a herec. Držitel ceny Zpěvák roku v anketě Žebřík. Získal Zlatou desku za album 

Ondřej Ruml zpívá Ježka, Voskovce a Wericha. Album Nahubu mu vyneslo nominaci na Cenu Anděl. 

V Městských divadlech pražských exceluje v titulní roli muzikálu Davida Bowieho Lazarus, za tuto 

roli byl nominován na Cenu Thálie. Hraje na banjo, kytaru, klavír a rád jezdí na koni a motorce, 

leze po stěnách, lyžuje a vaří.  

 

Andrea Třeštiková 

Tanečnice, lektorka, trenérka a porotkyně. Tančí od šesti let. Je držitelkou titulu mistryně České 

republiky profesionálů. V amatérské kategorii je také čtyřnásobnou vicemistryní České republiky. 

Ve standardních tancích reprezentovala na evropských a světových šampionátech. V taneční 

soutěži StarDance se představila v osmé řadě, kdy tvořila pár s hercem Romanem Zachem. Umístili 

se na čtvrtém místě. 

 

 

 

 

 



 

ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Ondřej Ruml: Byli jsme rádi, že jsme jednu z dvojic letošního ročníku utvořili právě my. Pamatuji 

si, že jsem koktal něco o tom, že mám radost, že je Andrea zhruba stejně vysoká nebo ne o moc 

menší než já.  

Andrea Třeštiková: Aniž by Ondřej cokoliv řekl, vypadal sympaticky. A naše konverzace pak 

začala větou o tom, že se rádi poznáváme. První dojem super, myslím si, že Ondra bude fajn 

taneční partner.  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

O. R.: Vždy a zaručeně moje dcera. A pak každá dobrá, pozitivní zpráva. Cokoliv, co lidem dělá 

radost všeobecně.  

A. T.: Maličkosti od rodiny, od přítele. Nemám žádný zaručený spouštěč radosti, vystačím si 

každodenními drobnostmi.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

O. R.: Zatím těžko říct. Přiznám se, že jsem v tanci stále lehce neznalý a nevím, který pro mě bude 

nejradostnější. Ale blízký je mi swing, takže by radostný mohl být asi jive.  

A. T.: Možná cha-cha pro nás bude radostná. Nebo quickstep, ale těžko říct, takhle na začátku.  

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR CHILI TA A JAKUB MAZŮCH  

 

Chili Ta 

Známá tvůrkyně kulinářského videoobsahu pro sociální sítě. V kuchyni kreativně kombinuje 

vietnamskou a mezinárodní kuchyni. Známá je ale také pro svůj břitký humor a vtipné skeče na 

kanále Knedl TV. Pořádá kurzy vaření, píše kuchařky, zpívá, skládá hudbu a hraje americký fotbal 

v týmu Prague Harpies. Zajímá se o mentální zdraví a biohacking. V současnosti spolupracuje s 

Akademií věd ČR a českými historiky, se kterými se snaží zábavným způsobem zpracovat edukační 

témata. Vyrůstala v Příbrami, vystudovala marketing. 

 

Jakub Mazůch 

Lektor, tanečník a choreograf. Několikanásobný medailista z mistrovství republiky v 

latinskoamerických tancích. Zlatý medailista na Světových tanečních hrách na Tchaj-wanu v roce 

2013 v trojkombinaci karibských tanců. A ve stejném roce stříbrný na Světových hrách v Kolumbii 

v salse a mistr Evropy. Tanci se věnuje od šesti let. Od roku 2007 je tanečníkem Národního divadla 

Moravskoslezského v Ostravě. Se snowboardistkou Evou Adamczykovou se loni protančili do finále 

a skončili na druhém místě. 

 

 

 

 



ROZHOVOR 

 

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Chili Ta: Když jsme se s Jakubem uviděli poprvé, reagovala jsem na to, že tipoval Martu 

Dancingerovou. Tak jsem mu řekla: „Těsně vedle.“ Jakub se začal smát a trochu nervózně mě 

objímat, snad proto, abych se hned cítila líp. Ale moje sympatie měl okamžitě. Jsem z něj nadšená! 

Jakub Mazůch: Mám ten okamžik úplně vymazaný, byl jsem v šoku. Soustředil jsem se na pokyny 

režiséra seznamovacího medailonku, na kamery. Nejsem v tomhle vůbec kovaný, a pak na mě 

vybafl někdo jiný, než koho jsem si tipoval. Stejně jako minulý rok. Jen jsem tedy koukal a snažil 

se v té situaci zorientovat. Neměl jsem slov. Ale měl jsem velkou radost.     

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

Ch. T.: Dobré jídlo a setkání, rozhovor s lidmi z nejbližšího okruhu mých přátel. To mi zaručeně 

udělá radost a zlepší náladu.  

J. M.: Když můžu dělat to, co mám rád a v čem si věřím. Třeba teď, když se postupně s Chili 

poznáváme a je pohoda, v tom už jsem šťastný. To se celkově snažím držet i v životě. Mít pohodu 

a být si jistý sám sebou.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

Ch. T.: Myslím si, že to bude něco rychlejšího, živějšího. Tipuju tedy jive.  

J. M.: S Chili? Cha-cha. A možná i samba, latinskoamerické tance.   

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TANEČNÍ PÁR LUCIE VONDRÁČKOVÁ A LUKÁŠ BARTUNĚK 

 

Lucie Vondráčková  

Po téměř desetileté pauze se herečka, dabérka a zpěvačka vrací na televizní obrazovky a divadelní 
prkna. Herectví vystudovala na pražské konzervatoři, má doktorát z Filozofické fakulty Univerzity 
Karlovy. V divadle zazářila jako Julie, Morgana, Johanka z Arku, Desdemona, Aňa ve Višňovém 

sadu nebo Luisa v představení Štěstí. Hrála v divácky oblíbených filmech Snowboarďáci, Nejasná 
zpráva o konci světa či v pohádkách Malvína, Královský slib nebo Šmankote, babičko, čaruj! Je 
držitelkou ocenění Neviditelný herec, pětinásobnou vítězkou TýTý v kategorii zpěvačka a doma má 
osm Stříbrných slavíků.  

 

Lukáš Bartuněk 

Tanečník, choreograf a trenér. Vyrůstal v taneční rodině – jeho rodiče jsou trojnásobnými mistry 

světa v latinskoamerických tancích, on však začal tančit až ve třinácti. S Kateřinou Bartuněk 

Hrstkovou jsou několikanásobnými mistry ČR v showdance latin a ve stejné disciplíně jsou také 

čtyřnásobnými finalisty mistrovství světa. Spolu s Kateřinou strávili čtyři roky v USA, kde se Lukáš 

zúčastnil populární televizní soutěže So You Think You Can Dance a umístil se ve třicítce nejlepších 

tanečníků Ameriky. Soutěže StarDance se účastnil již v šesté řadě a jeho taneční partnerkou byla 

violistka Jitka Hosprová.  

 

 



 

ROZHOVOR 

  

Co jste si bezprostředně po seznámení řekli? 

Lucie Vondráčková: Že jsme se na tento okamžik těšili a čeká nás boj ve zkušebně i na parketu. 

Bůh s námi!  

Lukáš Bartuněk: Byl jsem tak nervózní a paf z toho, že mojí partnerkou je Lucie Vondráčková, že 

si to opravdu neuvědomuji. Mám okno. Byl jsem v jiném vesmíru. Myslím, že jsme se představili 

a řekli si, že naše cesta StarDance bude super!  

Kdo nebo co vám vždy zaručeně udělá radost?  

L. V.: Moji dva synové, když přijdu domů a oni nejsou na mobilech, ale čtou si knížku. To se ovšem 

často nestává. (smích)  

L. B.: Největší radost mám, když někoho upřímně pobavím. Z tanečního hlediska pak, když 

studentovi něco poradím a on hned dokáže zpracovat, co jsem mu řekl, a danou choreografii 

zatančí skvěle.  

Který tanec bude vaším nejradostnějším?  

L. V.: Vůbec se neodvažuji tipovat, ale těším se na valčík.  

L. B.: Myslím si, že by to mohl být jive a cha-cha. Ale s Lucií bude všechno radostné! Kromě teda 

paso doble, to není veselé nikdy.  

 

 

 

 


